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PROTOKÓŁ NR XXI/2020 

Z XXI SESJI RADY GMINY WIELISZEW  

z dnia 2 lipca 2020 roku 

 

          Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew - Pan Marcin 

Fabisiak.  

O godz. 1030 w  Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie  Przewodniczący 

Rady Gminy rozpoczął obrady XXI sesji Rady Gminy VIII kadencji.  

Przewodniczący Rady Gminy przywitał zebranych: Wójta Gminy – Pana Pawła 

Kownackiego, Zastępcę Wójta Gminy – Panią Magdalenę Radzikowską, Sekretarza Gminy – 

Panią Agnieszkę Mitjans Szałapską, Skarbnika Gminy – Panią Magdalenę Dobrowolską, 

radnych, sołtysów, mecenas – Panią Agnieszkę Wolińską, kierowników referatów oraz osoby 

śledzące obrady on-line. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych, aby potwierdzili swoją obecność 

poprzez naciśnięcie przycisku kworum na tabletach. Obecność na sesji potwierdziło  

14 radnych: 

1. Rafał Donarski 

2.  Marcin Fabisiak 

3. Renata Gostkowska-Maczuga 

4. Jacek Kuciński 

5.  Grażyna Kwiatkowska 

6. Artur Miętek 

7. Łukasz Miętek 

8. Dorota Sarna 

9. Jan Sołtys 

10. Bartłomiej Trzaskoma 

11. Dorota Trzaskoma 

12. Krystyna Wesołowska 

13. Danuta Wrzesińska 

14.  Edwin Zezoń  

Nieobecny: radny Grzegorz Bieńkowski 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że obrady Rady Gminy są nagrywane   

i transmitowane. Poprosił zebranych, którzy będą zabierali głos podczas obrad, aby stosowali 

się do wymogów Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych. 

Ad. 2.  Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są propozycje zmian do porządku 

obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nw. porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXI sesji Rady Gminy Wieliszew. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia: 25 lutego 2020 r., 24 marca 

2020 r., 14 kwietnia 2020 r., 2 czerwca 2020 r., 18 czerwca 2020 r. 

4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy  

w okresie międzysesyjnym. 



6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie 

odpowiedziach. 

7. Sprawozdania Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieliszewie: 

a)  z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieliszewie za  2019 rok;  

b) z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Wieliszew za 2019 

rok; 

c) z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy  

w Rodzinie dla Gminy Wieliszew za  2019 rok. 

d) z  realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Wieliszew za  2019 rok. 

8. Sprawozdanie Pełnomocnika Wójta ds. Profilaktyki i Uzależnień z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii  

za 2019 rok.  

9. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Wieliszew z organizacjami  

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2019.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wieliszewie za 2019 

rok. 

11. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Wieliszew za 2019 rok: 

a)  przedstawienie raportu o stanie Gminy Wieliszew za 2019 rok, 

b)  debata nad raportem, 

c)  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wieliszew wotum zaufania. 

12.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze  sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2019. 

a)  przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2019 rok, sprawozdania 

finansowego za 2019 rok, informacji o stanie mienia Gminy Wieliszew, 

b) odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wieliszew sprawozdaniu  

z wykonania budżetu za 2019 rok, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie nad projektem uchwały. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

a) zapoznanie się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy  

b) odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Wieliszew,  

c) dyskusja, 

d) głosowanie nad projektem uchwały. 

14.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowodworskiemu. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2020 rok. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 



19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu przeprowadzenia 

głosowania w wyborach uzupełniających ławnika do Sądu Rejonowego w Legionowie. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławnika w wyborach uzupełniających 

do Sądu Rejonowego w Legionowie na kadencję od 2020 r. do 2023 r. 

22.  Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wskazania miejsca 

realizacji obowiązku szkolnego uczniom oddziałów klas VI w latach szkolnych 2016/2017 

– 2021/2022.  

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca 

okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli oraz określenia sezonu kąpielowego dla 

miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie Gminy Wieliszew w 2020 r. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Krubin gm. Wieliszew (rejon ul. 

Nowodworskiej). 

25. Wolne wnioski i informacje. 

26. Zamknięcie obrad sesji. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

       Ad. 3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia: 25 lutego 2020 r.,  

24 marca 2020 r., 14 kwietnia 2020 r., 2 czerwca 2020 r., 18 czerwca 2020 r. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 25 lutego 

2020 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 24 marca 

2020 r.   

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

 

 



Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia  

14 kwietnia 2020 r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia  

2 czerwca 2020 r.   

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Grażyna Kwiatkowska, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, 

Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Artur Miętek 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia  

18 czerwca 2020 r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, 

Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Miętek 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

 Ad. 4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 Ad. 5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy 

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki odczytał w tym punkcie odpowiedź Ministra 

Infrastruktury na petycję dotyczącą projektu Strategicznego Studium Lokalizacyjnego  

Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego uwzględniającego przebieg trasy kolei 

dużych prędkości przez teren Gminy Wieliszew w trzech wariantach. 

Ad. 6. Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że nie wpłynęły interpelacje, 

ani zapytania. 

Ad. 7. Sprawozdania Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieliszewie. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że sprawozdania zostały omówione  

i zaopiniowane przez Komisję Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii. Dodał, że na sali jest 

obecna kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w  - p. Małgorzata Kaczyńska,  poprosił  

o zgłaszanie ewentualnych pytań, wcześniej o przedstawienie opinii na temat sprawozdań.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii – radna Grażyna 

Kwiatkowska poinformowała, że wszystkie sprawozdania zaopiniowano pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nw. sprawozdania:  

a) z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieliszewie za 2019 rok. 



Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wieliszewie za 2019 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

BRAK GŁOSU (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

b) z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Wieliszew za 2019 

rok. 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania z realizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Wieliszew za 2019 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

BRAK GŁOSU (1) Edwin Zezoń  

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

c) z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie dla Gminy Wieliszew za 2019 rok. 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania z realizacji Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Wieliszew  

za 2019 rok.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

BRAK GŁOSU (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

d) z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Wieliszew za 2019 rok. 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Wieliszew za 2019 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (13) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

BRAK GŁOSU (1) Edwin Zezoń  

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

Ad. 8. Sprawozdanie Pełnomocnika Wójta ds. Profilaktyki i Uzależnień z realizacji 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 rok. 



  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że sprawozdanie zostało szczegółowo 

omówione na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii, poprosił 

Przewodniczącą Komisji o przedstawienie opinii na temat sprawozdania.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii – radna Grażyna 

Kwiatkowska poinformowała, że sprawozdanie zaopiniowano pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał sprawozdanie pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

za 2019 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

BRAK GŁOSU (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

Ad. 9. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Wieliszew  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za rok 2019. 

  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury  

i Sportu o przedstawienie opinii na temat sprawozdania.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – radny Artur Miętek 

poinformował, że sprawozdanie zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał sprawozdanie pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania z realizacji Programu współpracy 

Gminy Wieliszew z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za rok 2019..  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

BRAK GŁOSU (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej  

w Wieliszewie za 2019 rok. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii, poprosił Przewodniczącą Komisji  

o omówienie projektu i przedstawienie opinii na jego temat.  

 Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii – radna Grażyna 

Kwiatkowska krótko omówiła sprawozdanie, poinformowała, że projekt uchwały uzyskał 

jednogłośnie opinię pozytywną. 

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu 

Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wieliszewie za 2019 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (13) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

BRAK GŁOSU (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

Uchwała Nr XXI/213/2020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wieliszewie za 2019 rok 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 11. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Wieliszew za 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że żaden z mieszkańców  nie złożył 

zgłoszenia do udziału w debacie.  

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Wieliszew za 2019 rok. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że zgodnie z art. 28aa ustawy  

o samorządzie gminnym wójt co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie gminy raport  

o stanie gminy. Raport stanowi podsumowanie działalności wójta w roku poprzednim,  

w szczególności realizację polityk, programów i strategii, a także uchwał rady gminy. 

Wyjaśnił, że z uwagi na stan epidemii koronawirusem wydłużono termin wskazany  

w ustawie.  Następnie bardzo szczegółowo omówił przekazany radnym raport.  

b) debata nad raportem. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył debatę. Stwierdził, że Gmina Wieliszew rozwija 

się, ma duży potencjał, świadczą o tym zarówno przekazane informacje, jak też pozytywne 

opinie osób przyjeżdżających z innych gmin. 

Poruszył następujące kwestie: 

- potrzebę uświadamiania właścicielom działek, iż posiadanie działki wiąże się  

z koniecznością ponoszenia opłat za odbiór odpadów. Wyjaśnił, że często działkowicze 

tłumaczą, iż śmieci zabierają do Warszawy, gdzie są zameldowani i gdzie płacą za śmieci - 

nie widzą więc powodu, dla którego mieliby płacić za odbiór odpadów z działki. Dodał, że 

wszyscy mieszkańcy pokrywają koszty funkcjonowania systemu śmieciowego, jeżeli 

działkowicze zapłacą mniej, a wyprodukują więcej odpadów, pozostali mieszkańcy będą 

musieli pokryć braki. 

- nie zabieranie przez  firmę odbierającą odpady, odpadów niesegregowanych, do których 

wrzucono nawet niewielkie ilości pozostałości z drobnych remontów, np. kilka kawałków 

styropianu, płytek, plastikowych zabawek. Wyjaśnił, że odpady remontowe można 

pozostawiać na PSZOK, jednak nie wszyscy posiadają samochody, aby je dostarczyć do 

punktu. Stwierdził, że obawia się, iż odpady tego typy będą pozostawiane w lasach, 

przydrożnych rowach, lub na wiatach przystankowych. Ich usuwanie będzie generowało 

koszty. Dodał, że w przypadku dużych remontów mieszkańcy zwykle zamawiają kontener, 

problem stanowi pozostawianie drobnych odpadów remontowych. Może warto byłoby 

zastanowić się, w jaki sposób go rozwiązać. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki zwrócił uwagę, że nie wszyscy zamawiają 

kontenery. Wiele osób prowadząc działalność gospodarczą, remontując domy - chciałoby 

utylizować wszystkie odpady na PSZOK-u.  Dodał, że przypadki pozostawiania styropianu są 

nieliczne, nie zauważył, aby istniał problem z dowozem odpadów do punktu. 

Problem stanowi natomiast oczekiwanie odbioru ogromnych ilości odpadów na PSZOK-u. 

Zwrócił również uwagę  na ilość wystawianych gabarytów podczas ich odbioru. 

Podsumował, że firma nie zabiera puszek po farbie, czy styropianu ponieważ nie są to odpady 

komunalne wskazane w specyfikacji do odbioru. Odpady tego typu można pozostawiać  

w specjalnych kontenerach na PSZOK-u. Dodał, że mieszkańcy często traktują PSZOK jako 

miejsce w którym można pozostawić wszystko, w dowolnej ilości - natomiast tak nie jest.  



Poinformował, że Referat Ochrony Środowiska poprosi wkrótce radnych o dyskusję na temat 

uregulowania pracy PSZOK-u. 

Stwierdził, że należy zastanowić się również, w jaki sposób ograniczyć liczbę odpadów. 

Przypomniał, że wkrótce przestanie obowiązywać system ryczałtowy, odpady będą ważone. 

Jeżeli mieszkańcy będą wystawiać odpady w dużych ilościach, już w październiku może 

okazać się, że określony w przetargu limit wagowy już w październiku zostanie 

przekroczony.  

Stwierdził, że poruszone kwestie będą przedmiotem dyskusji na posiedzeniu Komisji 

Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego. 

 Radna Dorota Trzaskoma stwierdziła, że opłata roczna uiszczana przez właścicieli 

działek wynosi 169,00 zł, co daje kwotę 14,08 zł miesięcznie. Należy uświadamiać 

właścicielom działek, że podobną opłatę, tyle, że miesięcznie -  uiszcza kilkuosobowa 

rodzina. Dodała, że zmiana sposobu rozliczania właścicieli działek ma duże znaczenie. 

 Radny Edwin Zezoń poprosił Wójta Gminy o informację, czy ma jakąś propozycję na 

wykorzystanie Jaskółowa. Przypomniał, że już w 2012 roku mówił o tym, iż sortownia 

gminna byłaby najpewniejsza i najtańsza. 

Odnosząc się do kwestii poruszonej przez poprzedników stwierdził, że odpady typu styropian, 

puszki po farbie nie powinny być zabierane przez firmę. Dodał, że należałoby określić 

również limit oddawanych gabarytów, np. 2 m3 na gospodarstwo. 

Odniósł się do realizacji miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. Stwierdził, 

że niektóre są realizowane nawet przez 5-7 lat. Stwierdził, że to zdecydowanie zbyt długo. 

Należy zrobić wszystko, aby ilość wydawanych W-Z była minimalna. Poprosił  

o przyjrzenie się sprawie. 

Radny poprosił o naprawę odcinka drogi między  ul. Prostą a ul. Długą  w Michałowie-

Reginowie. 

Zwrócił uwagę, że w każdą niedzielę gmina staje się nieprzejezdna, już od Serocka -  

w kierunku Legionowa i Warszawy tworzą się korki. Stwierdził, że problem należy rozwiązać 

na szczeblu ponadgminnym. 

Odnosząc się do kwestii Jaskółowa, Wójt Gmin – p. Paweł Kownacki stwierdził, że 

wkrótce odbędzie się spotkanie ponieważ  pojawiają się różne pomysły, w tym pomysł 

niepokojący - dotyczący budowy spalarni odpadów na terenie PEC-u. Poinformował, że   

pojawili się inwestorzy, którzy chcieliby wspólnie z Gminą Wieliszew i Miastem i Gminą 

Nasielsk zrealizować mineralizację odpadów w Jaskółowie. Wracając do  kwestii oddawania 

gabarytów stwierdził, że przy okazji zapowiedzianej wcześniej dyskusji na temat pracy 

PSZOK-u, zaproponuje, aby w regulaminie znalazł się zapis, iż odbiór odpadów będzie 

uzależniony od  wcześniejszej weryfikacji mieszkańca w urzędzie. 

Odnosząc się do kwestii miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego stwierdził, 

że trzeba będzie wspólnie zastanowić się, czy należy przychylać się do wszystkich życzeń 

mieszkańców. Wyjaśnił, że często wniosek jednej osoby potrafi wydłużyć  realizację planu na 

wiele miesięcy.  

Odnosząc się do kwestii ronda w Zegrzu stwierdził, że jest tam planowany przejazd 

bezkolizyjny. 

 Radna Renata Gostkowska-Maczuga podziękowała pracownikom urzędu za wkład  

w przygotowanie raportu, słowa uznania skierowała w kierunku Pani Sekretarz. 

Radna Krystyna Wesołowska zadeklarowała chęć pomocy podczas opracowywania 

zmian w zasadach gospodarowania odpadami komunalnymi. 

 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że ogromnym sukcesem jest spadek 

zadłużenia gminy przy jednoczesnym, intensywnym jej rozwoju. 

  

 



d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wieliszew wotum zaufania. 

         Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju  

i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii komisji na temat projektu 

uchwały. 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną, przy 

nieobecności dwóch członków komisji. 

Głosowano w sprawie: udzielenia Wójtowi Gminy Wieliszew wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek Kuciński, 

Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Grzegorz Bieńkowski 

Uchwała Nr XXI/214/2020 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wieliszew wotum zaufania 

stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 

  Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2019. 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2019 rok, sprawozdania 

finansowego za 2019 rok, informacji o stanie mienia Gminy Wieliszew. 

       Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki przedstawił obszerną informację w powyższym 

zakresie. 

 W trakcie omawiania punktu posiedzenie opuściła radna Renata Gostkowska-Maczuga. 

b) odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Warszawie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wieliszew 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2019 rok, 

 Przewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Nr Wa.178.2020 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 22 kwietnia 2020 r. w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wieliszew sprawozdaniu z wykonania 

budżetu za 2019 rok. 

c) dyskusja. 

 Głos w dyskusji zabrali: 

- radny Edwin Zezoń – stwierdził, że budżet zrealizowano w zasadzie poprawnie. 

Przedstawił swoje uwagi, poprosił również o wyjaśnienie kilku kwestii. 

 Wyjaśnień udzieli Skarbnik Gminy oraz Wójt Gminy. 

e) głosowanie nad projektem uchwały. 

  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju  

i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii komisji na temat projektu 

uchwały. 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną, przy 

nieobecności dwóch członków komisji. 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy za rok 2019. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



ZA (13) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur 

Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, 

Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga  

Uchwała Nr XXI/215/2020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2019 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

  Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach. 

  Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

a) zapoznanie się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy. 

  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Jan Sołtys przedstawił stanowisko 

Komisji Rewizyjnej dotyczące udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2019 rok. Poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię o  wykonaniu 

budżetu za 2019 i postanowiła wystąpić do Rady Gminy Wieliszew z wnioskiem o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy – odczytał Uchwałę Nr 1/2020 Komisji Rewizyjnej w tej 

sprawie. 

b) odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Wieliszew.  

  Przewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Nr Wa.268.2020 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia  17 czerwca 2020 r. w sprawie 

wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wieliszew w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2019. Wniosek Komisji Rewizyjnej zaopiniowano 

pozytywnie. 

c) dyskusja. 

  Głos zabrał Wójt Gminy Wieliszew – p. Paweł Kownacki.  

d) głosowanie nad projektem uchwały. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały zaopiniowała Komisja Rozwoju  

i Zagospodarowania Przestrzennego, projekt uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną, przy 

nieobecności dwóch członków komisji. 

  Nastąpiła przerwa techniczna. 

Głosowano w sprawie: udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2019 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur 

Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, 

Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (2) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga  

Uchwała Nr XXI/216/2020 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2019 rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

  Wójt Gminy podziękował radnym za otrzymane wotum zaufania i absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu, natomiast najbliższym współpracownikom i pracownikom urzędu za ich 

zaangażowanie i wkład w rozwój gminy. 

  Nastąpiło wręczenie kwiatów. 

  Posiedzenie opuściła radna Grażyna Kwiatkowska. 



  Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Nowodworskiemu. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że posiedzenie musiała opuścić 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii, poprosił w jej zastępstwie 

Wiceprzewodniczącego komisji o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały. 

  Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii – radny 

Bartłomiej Trzaskoma poinformował, że projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie 

pozytywnie, przy nieobecności jednego członka komisji. Pomoc finansowa w kwocie  20 tys. 

zł zostanie udzielona  Nowodworskiemu Centrum Medycznemu na doposażenie 

Intensywnego nadzoru kardiologiczno-Internistycznego w kardiomonitory.  

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Nowodworskiemu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 

Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (3) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna 

Kwiatkowska 

Uchwała Nr XXI/217/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowodworskiemu stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew. 

 Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju  

i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii komisji na temat projektu 

uchwały. 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że zarówno projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej, jak i projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy 

Wieliszew uzyskały jednogłośnie opinię pozytywną, przy nieobecności dwóch członków 

komisji. 

  Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 

Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (3) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna 

Kwiatkowska 

Uchwała Nr XXI/218/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wieliszew stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

  Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2020 rok.  

  Uwag i zapytań nie zgłoszono. 



 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 

Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (3) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna 

Kwiatkowska  

Uchwała Nr XXI/219/2020 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew na 2020 

rok stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się  

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały. 

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną, przy 

nieobecności dwóch członków komisji. Dodał, że chodzi o emisję obligacji o wartości 11 mln 

200 tys. zł. Środki uzyskane z emisji obligacji komunalnych zostaną przeznaczone na 

sfinansowanie planowanego deficytu budżetu związanego z planowanymi wydatkami 

inwestycyjnymi w kwocie 7 344 256,82 zł oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań  

z tytułu emisji obligacji komunalnych oraz zaciągniętych pożyczek, kredytów w kwocie 3 855 

743,18 zł. 

 Radny Edwin Zezoń zapytał o łączną kwotę wyemitowanych obligacji. Następnie o 

kwotę pożyczek i kredytów. 

 Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska poinformowała, że planowana kwota  

z tytułu emisji obligacji komunalnych wynosi 33 mln 600 tys. zł, pożyczki – 1 mln 233 tys. 

zł, kredyty – 2 mln 812 tys. zł. 

 Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 

Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (3) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna 

Kwiatkowska  

Uchwała Nr XXI/220/2020 w sprawie emisji obligacji komunalnych stanowi załącznik nr 12 

do protokołu. 

  Posiedzenie opuścił radny Jan Sołtys. 

 Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że petycję rozpatrywała Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji, w związku z nieobecnością Przewodniczącej komisji poprosił 

Wiceprzewodniczącą o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały. 

 Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radna Krystyna 

Wesołowska poinformowała, że projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 



  

 Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że petycja została wniesiona w interesie 

publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego.  

 Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 

Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin 

Zezoń 

BRAK GŁOSU (1) Dorota Trzaskoma 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna 

Kwiatkowska, Jan Sołtys  

Uchwała Nr XXI/221/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

  Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia. 

   Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że petycję rozpatrywała Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji, w związku z nieobecnością Przewodniczącej komisji poprosił 

Wiceprzewodniczącą o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały. 

 Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radna Krystyna 

Wesołowska poinformowała, że projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

 Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że petycję wniosła Koalicja Polska Wolna 

od 5 G. Komisja postanowiła pozostawić petycję bez rozpatrzenia. 

 Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radna Krystyna 

Wesołowska poinformowała, że petycja nie spełniała wymogów formalnych. 

  Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.  

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 

Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska  

PRZECIW (1) Edwin Zezoń  

NIEOBECNI (4) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna 

Kwiatkowska, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XXI/222/2020 w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia  stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

  Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  ustalenia Regulaminu 

przeprowadzenia głosowania w wyborach uzupełniających ławnika do Sądu Rejonowego  

w Legionowie. 

 Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju  

i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii komisji na temat projektu 

uchwały. 

  Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwał zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie, przy 

nieobecności dwóch członków komisji. 



  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

ławnika wiąże z przeprowadzeniem głosowania tajnego. Zgodnie z § 47 ust. 1 Statutu Gminy 

Wieliszew „W głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą jednakowych kart 

ostemplowanych pieczęcią Rady, przy czym każdorazowo Rada ustala zasady głosowania,  

a samo głosowanie przeprowadza wybrana z grona Rady Komisja Skrutacyjna z wyłonionym 

spośród siebie przewodniczącym". 

  Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu przeprowadzenia 

głosowania w wyborach uzupełniających ławnika do Sądu Rejonowego w Legionowie. 

Wyniki głosowania ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 

Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna 

Kwiatkowska, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XXI/223/2020 w sprawie ustalenia Regulaminu przeprowadzenia głosowania  

w wyborach uzupełniających ławnika do Sądu Rejonowego w Legionowie stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu. 

  Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławnika w wyborach 

uzupełniających do Sądu Rejonowego w Legionowie na kadencję od 2020 r. do 2023 r. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Wiceprezes ds. karnych Sądu Okręgowego 

Warszawa Praga w Warszawie zwrócił się do Rady Gminy z prośbą  

o przeprowadzenie wyborów uzupełniających i dokonanie wyboru jednego ławnika do 

orzekania w Sądzie Rejonowym w Legionowie na kadencję 2020 – 2023. Termin zgłaszania 

kandydatów upłynął w dniu 29 lutego 2020 r. Wpłynęła jedna kandydatura. Uprawniona 

grupa obywateli zgłosiła Panią Ewę Hannę Pałac do orzekania w Sądzie Rejonowym  

w Legionowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski  poinformował, że projekt uchwały zyskał jednogłośnie opinię pozytywną, przy 

nieobecności dwóch członków komisji. 

  Przewodniczący Rady Gminy, w związku z nieobecnością Przewodniczącej Zespołu ds. 

do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników, poprosił jego Wiceprzewodniczącą   

o odczytanie opinii.  

  Wiceprzewodnicząca Zespołu – radna Krystyna Wesołowska poinformowała, że 

członkowie Zespołu dokonali analizy zgłoszenia kandydata na ławnika w zakresie wymogów 

określonych w ustawie, zapoznali się z opinią Komendanta Stołecznego Policji z dnia  

19 czerwca 2020 r. – przedstawiła zebranym informację w tym zakresie.  Poinformowała, że 

kandydatura została zaopiniowana pozytywnie.  

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że  w celu dokonania wyboru należy 

powołać Komisję Skrutacyjną. Zaproponował, aby do składu komisji weszli członkowie 

Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników, jednak z uwagi na nieobecność 

Przewodniczącej zespołu - zaproponował kandydaturę radnego Artura Miętka. 

Zapytał, czy radni wyrażają zgodę na powołanie ich do składu Komisji. 

Radni wyrazili zgodę.  

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

  Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie propozycję, aby w skład Komisji 

Skrutacyjnej weszli radni:  Krystyna Wesołowska, Rafał Donarski, Artur Miętek. 



Głosowano w sprawie: powołania do składu Komisji Skrutacyjnej radnych: Krystyny 

Wesołowskiej, Rafała Donarskiego, Artura Miętka .  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 

Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń  

NIEOBECNI (4) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna 

Kwiatkowska, Jan Sołtys 

  Przewodniczący Rady Gminy poprosił, aby Komisja ukonstytuowała się. Przypomniał 

zasady głosowania. Zarządził 2 minutową przerwę w obradach. 

 Po wznowieniu obrad przystąpiono do głosowania tajnego – Przewodnicząca Komisji 

Skrutacyjnej – radna Krystyna Wesołowska wyczytywała nazwiska radnych, radni 

otrzymywali kartę do głosowania i za parawanem dokonywali wyboru.  

Po zakończeniu głosowania, członkowie Komisji Skrutacyjnej  przeliczyli głosy i sporządzili 

protokół głosowania. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – radna Krystyna Wesołowska odczytała 

protokół z ustalenia wyników głosowania tajnego – za wyborem p. Ewy Hanny Pałac 

zagłosowało 11 radnych, 0 było przeciw, głosów nieważnych – 0  /4 radnych nieobecnych/. 

Protokół z ustalenia wyników głosowania wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik  

nr 16 do protokołu. 

Głosowano w sprawie: wyboru ławnika w wyborach uzupełniających do Sądu Rejonowego  

w Legionowie na kadencję od 2020 r. do 2023 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 

Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna 

Kwiatkowska, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XXI/224/2020 w sprawie wyboru ławnika w wyborach uzupełniających do Sądu 

Rejonowego  w Legionowie na kadencję od 2020 r. do 2023 r. stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wskazania 

miejsca realizacji obowiązku szkolnego uczniom oddziałów klas VI w latach szkolnych 

2016/2017 – 2021/2022. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projektem uchwały zajmowała się 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu. Poprosił Przewodniczącego komisji o przedstawienie 

opinii na temat projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – radny Artur Miętek  

poinformował, że projekt uchwały zyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Wyjaśnił, że 

projekt zakłada pozostawienie jednego oddziału klasy VII w Szkole Podstawowej nr 1  

w Wieliszewie. Pozostałe dzieci kończące klasę VI będą kontynuowały naukę w Szkole 

Podstawowej nr 2. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wskazania miejsca 

realizacji obowiązku szkolnego uczniom oddziałów klas VI w latach szkolnych 2016/2017 – 

2021/2022. 



 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 

Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna 

Kwiatkowska, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XXI/225/2020 zmieniającej uchwałę w sprawie wskazania miejsca realizacji 

obowiązku szkolnego uczniom oddziałów klas VI w latach szkolnych 2016/2017 – 2021/2022 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli oraz określenia sezonu kąpielowego dla 

miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie Gminy Wieliszew w 2020 r. 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się  

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną, przy 

nieobecności dwóch członków komisji. Zgodnie z art. 39 ustawy Prawo wodne rada gminy 

może wyrazić w drodze uchwały zgodę na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli, funkcjonującego przez okres nie dłuższy niż 30 dni w roku 

kalendarzowym. Sezon kąpielowy na terenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 

kąpieli trwać będzie od 1 sierpnia 2020 r. do 30 sierpnia 2020 r. Organizatorem będzie 

Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Wieliszew” Sp. z o. o. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca 

okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli oraz określenia sezonu kąpielowego dla miejsca 

okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie Gminy Wieliszew w 2020 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 

Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna 

Kwiatkowska, Jan Sołtys 

Uchwała Nr XXI/226/2020 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli oraz określenia sezonu kąpielowego dla miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli na terenie Gminy Wieliszew w 2020 r.   

stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 Ad. 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Krubin gm. Wieliszew (rejon ul. 

Nowodworskiej). 

  Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projektem uchwały zajmowała się  

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego, poprosił Przewodniczącego komisji  

o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały. 



Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – radny Rafał 

Donarski poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną, przy 

nieobecności dwóch członków komisji 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Krubin gm. Wieliszew (rejon ul. 

Nowodworskiej). 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Łukasz Miętek, 

Dorota Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Bieńkowski, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna 

Kwiatkowska, Jan Sołtys  

Uchwała Nr XXI/227/2020 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części wsi Krubin gm. Wieliszew (rejon ul. Nowodworskiej) stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad. 25. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edwin Zezoń – poruszył kwestie: zbyt długo otwierających się rogatek na przejeździe 

kolejowym w Michałowie-Reginowie; poprosił o informację dot. planowanego przebiegu 

kolei dużych prędkości przez gminę Wieliszew; pogarszającego się stanu nawierzchni na ul. 

Leśnej; nieudostępnienia środków ochrony osobistej (przyłbice) mężom zaufania podczas 

wyborów; zrywania plakatów wyborczych. 

 Wójt Gminy oraz Sekretarz Gminy dokonali wyjaśnień w powyższym zakresie. 

- radna Krystyna Wesołowska – zgłosiła uszkodzenie siatki wokół boiska na osiedlu 

Modlińska. 

Ad. 26. Zamknięcie obrad sesji. 

 O godz. 1558 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił zakończenie obrad XXI sesji Rady 

Gminy Wieliszew.  

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przygotowała:      

  

 

Zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady Rady 

Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Wieliszew pod 

adresem: http://www.bip.wieliszew.pl/public/?id=176915 

 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

http://www.bip.wieliszew.pl/public/?id=176915

